
Protokół Nr 55/2022

z posiedzenia Komisji Gospodarczej Rady Gminy, 
które odbyło się w dniu 16 września 2022 r.

Posiedzenie trwało od godz. 930-1045

W posiedzeniu udział wzięli

1. Pasoń Marek -  przewodniczący komisji,

2. Banasiak Marek -  członek komisji,

3. Rasiński Tomasz -  członek komisji,

4. Bielecki Kamil -  członek komisji.

5. Oleśkiewicz Wiktor -  członek komisji.

Lista obecności w załączeniu do protokołu 

oraz

• Pani Agnieszka Gryglas -  Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka;

• Pan Rafał Roguski -  Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Marek Pasoń, powitał zebranych 

i poinformował, że dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Sprawy bieżące.

3. Zakończenie posiedzenia.

Egghtefl P9?jęęlzęnią kępij^ji 

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.
Przewodniczący komisji dokonał otwarcia posiedzenia stwierdzając kworum.

Ad. 2 Sprawy bieżące.

Pan Rafał Roguski poinformował, że dokonano dokładnego zmierzenia zjazdów, 
które wyniosły 1400 m1 2 3. W zamówieniu wskazano 3200 m2 zjazdów wykonanych 

grysami bazaltowymi. W takim przypadku mamy 2 możliwości: poszerzenie zjazdów 
w miejscach już wskazanych przez komisję lub wskazać wykonanie zjazdów 
w kolejnych miejscowościach.



Przewodniczący posiedzenia podał pod głosowanie wniosek o poszerzenie zjazdów 

utrwalonych grysami bazaltowymi wskazanych przez komisję.

6 głosów „za”, 
przy obecności 6 radnych

Ponadto komisja zapoznała się z podaniem złożonym przez sołtysa Sołectwa 

Ludwinów Marcina Gryglas dotyczące wykonania w sołectwie Ludwinów na drogach 

gminnych tj.: na ul. Szafirowej oraz na ul. Szmaragdowej powierzchniowego 

utrwalenia grysami bazaltowymi.

O godz. 10°° komisja wyjechała w teren celem sprawdzenia stanu technicznego dróg 

na terenie gminy Dąbrówka.

O godz. 1040 komisja powróciła do urzędu gminy.

Po powrocie komisja rekomenduje złożenie wniosków do projektu budżetu na 2023 

rok z wpisaniem zadania powierzchniowe utrwalanie dróg grysami bazaltowymi 

w miejscowościach Ludwinów oraz Dręszew.

Pan Wiktor Oleśkiewicz wnioskuje o montaż lustra z miejscowości Kuligów wyjazd 

z ul. Choinki na drogę powiatową oraz o montaż dwóch znaków „Uwaga dzieci” 

w kierunku Sokołówek - Kuligów.

Przewodniczący posiedzenia poddał przedmiotowy wniosek pod głosowanie:
6 głosów „za”, 

przy obecności 6 radnych

Ad. 3 Zakończenie posiedzenia.
Po wyczerpaniu powyższego porządku zamknięcia posiedzenia dokonał prowadzący, 

dziękując obecnym za udział.

Na tym protokół zakończono.

Lp. Nazwisko i imię Podpis

1. Pasoń Marek

2. Rasiński Tomasz

3. Banasiak Marek

4. Bielecki Kamil

5. Oleśkiewicz Wiktor

6. Kiedrzyńska Małgorzata tMŁdyńkŁ___


